
Årsberetning for Kongsberg Idrettsforening 2023
KIF har gjennom 2023 fortsatt den gode utviklingen fra de siste årene. Vi fremstår i dag
som en viktig og synlig samfunnsaktør i Kongsberg. Forholdet mellom styret,
administrasjonen og gruppene preges av tillit og godt samarbeid. Samarbeidet med andre
klubber, KIR og kommunen fungerer utmerket. Det var en flott tillitserklæring at vi på
slutten av året ble tildelt Kongsberg Kommunes inkluderingspris for Kongsberglekene.

KIF og samfunnet rundt oss
Hovedstyret har hatt som strategi å øke
samarbeidet med andre aktører i
Kongsberg. Spesielt samarbeidet med
Skrim har vist god utvikling gjennom de
siste par årene. I 2023 har vi fått på plass
en ny gruppe som kalles Stoll E-sport. Vi
ser verdien av å inkludere ungdom som
normalt kanskje ikke søker til de andre
gruppene våre.
Sammen med Skrim har vi arbeidet mye
med hvordan vi kan organisere fotball for
å kunne tilby et bedre tilbud også for
ungdom og voksne. Dette har resultert i
et 3-årig prøveprosjekt hvor jentelagene
fra 15 år og oppover skal danne felles lag
og ha felles treninger og kamper.
Overordnet har vi en relativt stabil
medlemsmasse. Vi ser at barnekullene
blir mindre i Kongsberg fremover. Dette
vil begrense rekrutteringsgrunnlaget vårt.
Det er derfor viktig at vi fortsetter
klubbutviklingen slik at vi i enda større
grad blir sett på som en idrettsklubb som
gir gode utviklingsmuligheter både
sportslig, men også personlig og
holdningsmessig.
Det er en trend i samfunnet at det er
vanskeligere å få frivillige til å delta som

styremedlemmer og trenere. Foreløpig
virker det som om vi har generelt god
kontroll på dette, men det er svært viktig
at vi ikke overforbruker enkeltpersoner.
God arbeidsfordeling på flere personer i
styrene sikrer kontinuitet. Flere av
gruppene våre bør prioritere arbeidet
med å rekruttere ledere og trenere
høyere.
Vi er svært oppmerksomme på å
balansere treningsavgiftene slik at vi har
økonomi til å gjennomføre de aktivitetene
vi ønsker å gjennomføre, samtidig som vi
ikke legger treningsavgiftene så høyt at
dette blir en belastning på familiens
økonomi. Ingen barn eller ungdom i
Kongsberg skal holdes utenfor idretten
grunnet økonomi. Om betalingsevnen er
svak, skal KIF bekoste treningsavgifter og
nødvendig utstyr.
KIF har gjennom arbeidet med verdiene
stolthet – trygghet – utvikling lagt
større vekt på arbeidet med å skape gode
utviklingsgrupper. Vi skal ha et trygt og
inkluderende miljø uansett bakgrunn,
etnisitet og økonomi. Vi som ledere og
trenere skal være gode forbilder og
formidle gode verdier.

KIF hovedforening
På årsmøtet i 2022 ble organisasjonsmodellen endret ved at vi gikk over til et hovedstyre
uten gruppeledere. Det synes som om dette har fungert bra. Hovedstyret har med
dedikerte ressurser fått større arbeids- og gjennomføringskapasitet innenfor prioriterte
områder, mens gruppelederne får mer tid med egen gruppe. Fokuset har hele tiden vært at
aktiviteten i klubben skal bidra til at rammebetingelsene for gruppene blir bedre. Dette
gjelder blant annet forenkling av administrative rutiner, bedre økonomiske
rammebetingelser og utvikling av anlegg. Klubben har generelt god økonomi og
hovedforeningen har noen solide samarbeidspartnere.

Klubbhåndbok
Klubbhåndbok er gjort tilgjengelig for alle på hjemmesiden. Denne skal være en hjelp til
alle grupper, medlemmer, foresatte osv., slik at alle aktiviteter blir gjennomført på en best



Side 2

mulig måte, uten å måtte finne ut alt selv. Målet har vært å gjøre hverdagen enklere for alle
som gjør en innsats i KIF, enten det er gjennom aktivitet eller i arbeidet som ansatt eller
frivillig. Enkelte av våre rutiner trenger styrket fokus. Arbeidet med politiattester er viktig og
må intensiveres ytterligere i 2024.

Anleggsutvikling
Anleggsutvikling har vært hovedstyrets høyeste prioritet gjennom de siste årene.
Kommunens politiske ledelse har gitt prioritet til å bygge basishall ifm med oppdatering/
nybygg av svømmehall. Nytt administrasjons - og lagerbygg på friidrettsbanen på Skrim og
ved Skimore i Funkelia vil bli bygget i løpet av 2024.
Vi har gjennom flere år arbeidet for å bedre vintertreningsforholdene for fotball i
Kongsberg. Dette kan gjøres gjennom å bygge en hall eller bygge et anlegg med
undervarme. Etter samtaler med politiske partier, KIR og potensielle sponsorer er det vår
oppfatning at det er en forventning om at dagens fasiliteter utnyttes bedre gjennom
ytterligere samarbeid mellom fotballgruppene i Skrim og KIF.

Kongsberglekene
Vi gjennomførte Kongsberglekene i august med 65 deltakere. Dette er et arrangement for
mennesker med ulike funksjonsnedsettelser. Erfaringene fra dette er utelukkende positive!
Funksjonærene fra gruppene opplever dette som en meningsfull dugnad. Deltakernes
store idrettsglede og begeistring gir motivasjon til å gjennomføre Kongsberglekene som et
stort årlig arrangement.

Klubbutvikling
KIF gjennomførte organisasjonsutviklingsseminar på Lampeland hotell med godt oppmøte.
Det er en høy grad av enighet i at vi spesielt skal arbeide med tiltak for inkludering og
integrering. KIF kan og vil spille en sterkere rolle i arbeidet med å sikre barn og ungdom
bedre oppvekstvilkår. Vi har også implementert et nytt lederutviklingsprogram for nye
styremedlemmer og ledere i klubben.

Administrasjon og organisasjon

Styrets sammensetning:

Rolle Navn

Leder Jarle Nymoen

Nestleder Laura Helene Sletbakk

Styremedlem Øistein Thoresen

Styremedlem Per Kristian Semmen

Styremedlem Magnus Stam

Styremedlem Cherif Ousman

Ungdomsrepresentant Andreas Hallingstad

Vara Beate Wojtaszek

Oppnevnte tillitsmenn, utvalg:
● Politiattestansvarlig: Laila Irene Johansen
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● Valgkomite: Hege Steffensen (leder), Morten Hammer og Jan Tore Gjendem.
● Kontrollkomite: Emil Moholth, Therese Askeland og Marit Berdal.
● Hederskomite:Jon Anders Hakkelberg (leder), Bjørg Gimse og Bjørg Jarnæs.
● Birger Ruuds minnefond: Jarle Nymoen, styremedlem
● KIF Klubbhus AS: Oskar Berge og Per Kristian Semmen.
● KIF Idrettssenter AS: Jarle Nymoen

Organisasjonsplan

Antall medlemmer

År M
0-5

M
6-12

M
13-19

M
20-25

M
26+

M
IA

K
0-5

K
6-12

K
13-19

K
20-25

K
26+

K
IA

Totalt

21 47 440 323 56 217 34 52 422 261 28 159 12 2055

22 50 440 323 60 348 52 404 265 50 168 2160

23 57 460 320 60 368 55 430 245 49 169 2213

Møter
Det har blitt avholdt ni hovedstyremøter i 2023, hvorav gruppelederne har deltatt på to av
disse. Møtene har fulgt NIF sine retningslinjer for møteinnkalling, saksdokumenter og
protokoll.

Anlegg, bygg og eiendom

Oversikt over klubbeide bygg, anlegg osv.
● Klubben eier den sørlige fløyen av KIF huset. Her er kontorene til administrasjonen

og klubbens møtelokaler.

Behov for nye anlegg, eller rehabilitering av eksisterende.
Vi har ønsket oss en kombihall med basishall og nier fotballhall som vil være tilpasset alle
idretter for aktivitet og trening. I våre samtaler med de ulike aktørene vil disse anleggene
nå bygges separat. Dette vil frigjøre og bedre hallkapasiteten for andre idretter i
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kommunen ved at bla. turn, snowboard og Kongsberg Freestyleklubb vil benytte seg av
basishallen i stedet for idrettshallen. Det er per i dag reduserte muligheter for halltid i
ukene på vinterstid, og flere idretter får ikke trent så ofte de ønsker eller må si nei til nye
medlemmer grunnet plassmangel. Vi har hatt møter med de største politiske partiene i
kommunen, kommunaldirektør, KIR og private aktører.

Personell, HMS mv.
● Marius Berg, daglig leder i 100 % stilling.
● Laila Irene Johansen, administrasjonskonsulent i 100% stilling (arbeider 20% for

fotball).

Symboler og profilering

Profilering av egen virksomhet
Markedsføring og profilering via Spond, Facebook, Laagendalsposten, Kongsberg
kommune og infoskriv til skolene.

Profilering av sponsorer
KIF sine sponsorer har blitt profilert på klubbens hjemmeside, på klubbklær, i
Laagendalsposten, på klubbens arrangementer og i sosiale medier.

Stevner, arrangement mv.

Stevner, karuseller, cuper osv. (egne
arrangement)
Kongsberglekene ble arrangert for 3.
gang i Idrettsparken lørdag 26. august.
Det var påmeldt 65 deltakere i alderen
12 år og oppover, bosatt på Østlandet.
Aktiviteter som fotball, friidrett, boccia og
rebusløp var på programmet. KIF sine
grupper var med som funksjonærer og
bidro til gjennomføringen av
arrangementet. Det var også felles
innmarsj med Guttemusikken og dans
med studio 3 til oppvarming før
aktivitetene begynte kl. 11. Vi fikk besøk
av bl.a. ordfører, Kari Anne Sand og
statsråd, Sigbjørn Gjelsvik.
Akari har laget en film fra dagen: 2023

Aktivitetsuke:
Det ble gjennomført aktivitetsuke for barn
fra 3. – 7. trinn fra mandag - onsdag i
vinterferien og høstferien. Det var
påmeldt 50 stk. i vinterferien og 40 stk. i
høstferien. Gruppene i KIF stilte med
kvalifiserte trenere til de ulike idrettene
som sto på programmet. Deltakerne var
innom skihopp, fotball, skøyter, ishockey,
friidrett, turn og snowboard i løpet av de

to aktivitetsukene. Kiwi sponset lunsj til
deltakere hver dag.

KIF seminar:
Fredag 1. og lørdag 2. november samlet
KIF 25 styremedlemmer fra alle grupper
til seminar på Lampeland Hotell.
Klubbutvikling og deling av kunnskap og
kompetanse sto på programmet. Vi fikk
også besøk fra Konnerud IL som fortalte
om deres arbeid og prosjekter. En flott
samling som bringer KIF videre med å
være en viktig aktør for gode oppvekst
-og levevilkår i Kongsberg.

https://www.youtube.com/watch?v=8syAe_M260E
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Antidoping Norge:

KIF hadde invitert Antidoping Norge til et
seminar for alle utøvere fra 15 år og
oppover på Skavanger skole i april. Marie
Omestad holdt en fin presentasjon til
deltakerne i KIF om å være bevisst på
hva utøverens ansvar er, når det gjelder
midler som står på dopinglista.

Bruktmarked:
KIF arrangerte bruktmarked for alle
innbyggerne i Kongsberg, onsdag 26
oktober på Skavanger skole. Her ble det
solgt og kjøpt sports- og friluftsutstyr.

Dette ble en suksess med fullt hus og
stormende jubel. Neste år er det planlagt
at bruktmarkedet arrangeres i
Idrettshallen i byen. Tiltaket er et av
klubbens satsingsområder på å ta et
større samfunnsansvar rundt inkludering
og integrering i Kongsberg. Økonomi skal
ikke være en barriere for deltagelse
innenfor idretten. Vi ønsker at gjenbruk av
utstyr skal gjøre terskelen lavere for å
delta i aktiviteter og idrett.

Rekrutteringskveld på Skavanger
skole

KIF arrangerte rekrutteringskveld, torsdag
21.09 på Skavanger skole sammen med
Kongsberg Miners. Her kunne du besøke
gruppene i KIF og få mer informasjon om
hva klubben kan tilby av aktiviteter. En
flott kveld med godt besøk av barn og
foresatte.Vi ønsker at dette skal bli en
årlig tradisjon i september måned

Økonomi og regnskap

Regnskap 2023

Regnskapskonto 2023

2022

Periode Endring
Salgsinntekter

3000 Salgsinntekt, avgiftspliktig 1 548 453 1 377 600 170 853

3003 Produksjonskostnader for sponsorer fakturert 27 500 −27 500

3020 Sponsorinntekter, avgiftspliktig 325 000 320 000 5 000

3030 Barteravtaler, avgiftspliktig 36 191 −36 191

3095 Motkonto salgsinntekt, avgiftspliktig, høy sats −8 552 −8 552

3100 Salgsinntekt, avgiftsfri 9 581 9 581
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Regnskapskonto 2023

2022

Periode Endring
3110 Salgsinntekter, avgiftsfri 67 000 67 000

3120 Sponsorinntekter, avgiftsfri 165 000 165 000

3200 Salgsinntekt, utenfor avgiftsområdet 513 221 465 442 47 780

3210 Kiosksalg etc 542 106 61 646 480 460

3220 Andre interne salg 123 000 465 145 −342 145

3250 Inntekter fra egne arrangementer 983 188 565 660 417 528

Salgsinntekter 4 267 998 3 319 184 948 814

Annen driftsinntekt

3301 Billettinntekter 33 094 7 600 25 494

3310 KIF-kort 356 000 496 386 −140 386

3320 Dugnadsinntekter 115 226 28 200 87 026

3330 Reklameinntekter 6 428 −6 428

3410 Grasrotandelen 521 709 500 331 21 379

3420 Lam midler 1 384 890 1 416 268 −31 378

3430 Mva. kompensasjon 1 322 173 1 087 047 235 126

3440 Kommunale midler 380 668 176 179 204 489

3460 Andre tilskudd 524 186 224 617 299 569

3605 Leieinntekt fast eiendom utenfor avgiftsområdet 45 000 44 000 1 000

3620 Annen leieinntekt 6 300 6 300

3900 Annen driftsrelatert inntekt 46 807 46 807

3910 Kursinntekter 5 000 5 000

3920 Medlemskontingenter 629 785 853 653 −223 868

3930 Treningsavgifter 2 768 621 2 369 606 399 015

3931 Treningsavgifter refundert −28 150 −28 150

3940 Egenandeler 84 146 379 764 −295 618

3950 Turneringsinntekter etc 3 144 300 2 844

3960 Lotterier, bingo etc 72 537 69 786 2 751

3980 Gaver og premier 1 032 159 665 700 366 459

3990 Andre inntekter 159 402 343 414 −184 012

Annen driftsinntekt 9 462 698 8 669 279 793 419

Driftsinntekter 13 730 696 11 988 463 1 742 232

Driftskostnader

Endring i beholdning av varer under tilvirkning og ferdig tilvirkede
varer

4090 Beholdningsendring 16 421 −1 112 17 532

Endring i beholdning av varer under tilvirkning og ferdig tilvirkede
varer

16 421 −1 112 17 532

Varekostnad

4000 Innkjøp av råvarer - Kiosk 445 50 723 −50 278

4010 Innkjøp til dugnad 8 177 2 354 5 823
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Regnskapskonto 2023

2022

Periode Endring
4020 KIF-Kort 194 200 169 400 24 800

4030 Innkjøp til arrangement 68 050 72 178 −4 128

4070 Innkjøpsprisreduksjon −3 133 3 133

4100 Kiosk 94 608 34 993 59 615

4300 Varekostnad, varer for videresalg 335 156 326 194 8 961

4301 Innkjøp av varer for videresalg, middels sats 835 835

4380 Grunnlag merverdiavgift ved innførsel

4400 Sponsorkostnader 47 840 −47 840

Varekostnad 701 471 700 550 921

Lønnskostnad

5000 Lønn til ansatte 1 726 878 1 750 761 −23 883

5001 Lønn 2 hovedforening budsjett 57 000 −57 000

5010 Lønn uten feriepenger og arbeidsgiveravgift 6 050 99 696 −93 646

5011 Lønn uten avgiftsplikt 461 492 461 492

5020 Feriepenger 71 356 117 917 −46 561

5021 Feriepenger ekstra avsetning 85 082 85 082

5092 Treningsavgift refusjon til trenere 65 850 −65 850

5095 Periodisering av lønn 6 800 6 800

5096 Periodisering av feriepenger

5210 Fri telefon 4 392 4 758 −366

5290 Motkonto for gruppe 52 −4 392 −4 758 366

5330 Godtgjørelse til styret 26 650 −26 650

5395 Annen oppgavepliktig godtgjørelse - ikke
arbeidsgiveravgiftspliktig

15 407 396 977 −381 570

5400 Arbeidsgiveravgift 252 779 253 279 −500

5401 Arbeidsgiveravgift av opptjente feriepenger 10 061 16 626 −6 565

5420 Innberetningspliktig pensjonskostnad 59 730 67 963 −8 233

5421 Pensjon, ikke forfalt 14 450 14 450

5495 Periodisering av arbeidsgiveravgift 15 510 15 510

5496 Periodisering av arbeidsgiveravgift av opptjente feriepenger

5510 Trekkpliktig del av reise 1 756 1 538 219

5560 Utstyrsgodtgjørelse dommere 72 932 −72 932

5900 Gave til ansatte, fradragsberettiget 1 248 1 248

5990 Andre personalkostnader 18 634 −18 634

5999 Admin.konsulent 20% hovedforeningen. 114 000 57 000 57 000

Lønnskostnad 2 842 597 3 002 823 −160 226

Avskrivning på varige driftsmidler og immaterielle eiendeler

6000 Avskrivninger 140 000 140 000

Avskrivning på varige driftsmidler og immaterielle eiendeler 140 000 140 000
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Regnskapskonto 2023

2022

Periode Endring
Annen driftskostnad

6100 Frakt, transportkostnad, toll og avgifter 154 2 214 −2 060

6250 Bensin, dieselolje 2 780 −2 780

6300 Leie lokale 282 991 413 301 −130 310

6301 Leie Hanniballbakken 10 000 10 000

6340 Lys, varme (strøm) 16 743 23 885 −7 143

6360 Renhold 10 600 4 160 6 440

6370 Vakthold 9 078 8 616 462

6400 Baneleie/Hall-leie 544 817 376 094 168 723

6420 Leie datasystemer 24 822 9 060 15 762

6440 Leie transportmidler 45 306 45 306

6490 Annen leiekostnad 18 291 1 875 16 416

6500 Motordrevet verktøy 2 750 2 750

6510 Håndverktøy 11 282 −11 282

6530 Spesialverktøy 5 209 −5 209

6540 Inventar 26 416 10 461 15 955

6545 Datautstyr 15 604 7 803 7 801

6550 Driftsmateriale 955 180 775

6551 Datautstyr (hardware) 6 154 6 154

6560 Rekvisita 14 550 9 811 4 739

6570 Arbeidsklær og verneutstyr 89 731 89 731

6580 Idrettsutstyr 1 233 096 1 153 718 79 378

6590 Annet driftsmateriale 1 040 2 218 −1 177

6600 Reparasjon og vedlikehold bygninger 13 995 −13 995

6620 Reparasjon og vedlikehold utstyr 11 874 21 044 −9 170

6700 Revisjonshonorar 75 363 47 800 27 563

6710 Regnskapshonorar 188 801 343 589 −154 788

6730 Idrettsfaglig bistand 16 500 32 798 −16 298

6770 Medisinsk behandling, utstyr etc 9 400 3 657 5 743

6771 Sponsormidler til gruppene 360 000 344 049 15 951

6780 Lønn selvstendig næringsdrivende 398 455 214 368 184 087

6790 Annen fremmed tjeneste 53 150 53 150

6800 Kontorrekvisita 16 708 2 527 14 181

6810 Data/EDB-kostnad 121 411 34 458 86 954

6820 Trykksak 110 464 13 967 96 496

6840 Aviser, tidsskrifter, bøker o.l. 1 020 −1 020

6860 Møte, kurs, oppdatering o.l. 94 923 44 980 49 943

6861 Kurs-Administrasjon-Organisasjon 50 564 88 290 −37 726

6862 Trenerutdanning 33 300 75 034 −41 734
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Regnskapskonto 2023

2022

Periode Endring
6863 Funksjonærutdanning 1 500 10 294 −8 794

6870 IT-kostnader (Ikke utstyr) 21 660 8 551 13 108

6890 Annen kontorkostnad 39 107 20 538 18 569

6900 Telefon (Abonnement) 9 462 6 652 2 810

6940 Porto 187 5 262 −5 075

7100 Bilgodtgjørelse oppgavepliktig 3 659 119 498 −115 839

7140 Reisekostnad, ikke oppgavepliktig 256 993 216 050 40 943

7162 Bevertning 31 549 8 259 23 290

7190 Annen kostnadsgodtgjørelse 152 846 10 342 142 504

7230 Funksjonærgodtgjørelse 442 407 384 748 57 659

7231 Rennutgifter (arrangement) 227 349 83 729 143 620

7232 Instruktører fotballskolen 94 618 84 100 10 518

7233 Inkludering 95 743 95 743

7235 Trener under årlig fribeløp 10.000 21 238 21 238

7320 Reklame og annonser 26 979 63 461 −36 482

7321 Rekruttering 20 342 34 630 −14 288

7361 Sosiale tiltak 297 830 343 568 −45 738

7390 Annen salgskostnad 166 310 188 400 −22 090

7400 Arrangementsavgift / startkontingent 419 004 962 643 −543 639

7401 Barteravtale 40 243 −40 243

7410 Gaver / premier / stipend 255 133 138 852 116 281

7411 Lam midler 692 445 708 134 −15 689

7412 Kontingent - Tilskudd Kongsberg kommune 159 970 128 774 31 196

7413 KOG midler (ordinære) 70 000 70 000

7414 Støtte til gruppene, grasrot 250 691 231 434 19 257

7415 Mva. kompensasjon 524 902 433 517 91 385

7430 Gave, ikke fradragsberettiget 750 750

7500 Forsikring 133 124 118 664 14 460

7501 Avgift forbund, krets (forsikring) 557 132 384 938 172 194

7600 Lisensavgift og royalties 9 200 2 660 6 540

7740 Øredifferanser −3 −1 −2

7770 Bank og kortgebyrer 219 486 70 600 148 886

7790 Annen kostnad, fradragsberettiget 595 842 −247

Annen driftskostnad 9 096 219 8 203 626 892 593

Driftskostnader 12 796 708 11 905 887 890 821

Driftsresultat 933 988 82 576 851 412

Finansinntekter og finanskostnader

Finansinntekter

Annen finansinntekt
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Regnskapskonto 2023

2022

Periode Endring
8050 Annen renteinntekt 80 891 9 941 70 950

8060 Valutagevinst (agio) 748 748

8070 Annen finansinntekt 1 559 2 788 −1 229

Annen finansinntekt 83 197 12 729 70 468

Finansinntekter 83 197 12 729 70 468

Finanskostnader

Annen finanskostnad

8140 Rentekostnader 2 −2

8150 Transaksjonskostnader, tr.avgft/medlemskontingent 68 1 850 −1 782

8151 Rentekostnader 23 098 23 098

8160 Valutatap 707 168 540

8170 Annen finanskostnad

Annen finanskostnad 23 874 2 020 21 853

Finanskostnader 23 874 2 020 21 853

Netto finansresultat 59 324 10 709 48 615

Ordinært resultat før skattekostnad 993 312 93 285 900 027

Ordinært resultat 993 312 93 285 900 027

Årsresultat 993 312 93 285 900 027

Sponsoravtaler for hovedforeningen i 2023
● Kongsberg Gruppen
● GKN
● SpareBank 1 Sørøst - Norge
● Å Energi
● Ag
● TechnipFMC
● Krøderen elektro
● Kongsberg Boligbyggelag
● Toyota Kongsberg

Annet

Handlingsplan for 2023 med evaluering

Prosjekt Evaluering

Inkluderingsfond:
Klubben opprettet et fond på kr 75 000,-
som eksisterende og nye medlemmer
kan søke på til å dekke deler eller hele
treningsavgiften. Det gis også støtte til
noe utstyr og deltakelse på
cuper/turneringer.

Klubben har i 2023 støttet medlemmer med
kr 75 000,- fra inkluderingsfondet. Dette
fortsetter KIF med i 2024.
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Prosjekt Evaluering

Aktivitetsuker:
Arrangerer årlige aktivitetsuker i høst og
vinterferier for barn fra 3-7 trinn i
Kongsberg. Formålet er å legge til rette
for fysisk aktivitet og rekruttering av nye
medlemmer til klubben.Gruppene stiller
med instruktører til de aktuelle idrettene.

Det ble arrangert aktivitetsuke i vinterferien
med 50 deltakere, og i høstferien med 40
deltakere. Gruppene stilte med instruktører
og Kiwi støttet klubben med lunsj. Flotte uker
med aktivitet, samhold og idrettsglede.

Prosjekt 2024:
KIF og Skrim har vedtatt et prosjekt for å
se på mulighetene til et tettere
samarbeid og felles arrangementer.
Prosjektutvalget vil konkludere i løpet av
2024 for veien videre.

KIF og Skrim har hatt flere møter i 2023. I
2023 samarbeider klubbene blant annet om
allidrett, e-sport, K-games og om
jentefotballen fra 15 år til senior.

Inkludering og integrering
Klubben ønsker å ta et større
samfunnsansvar i Kongsberg og bidra til
at flere deltar i organisert idrett i
samarbeid med lokale aktører.

Klubben gjennomførte to årlige
bruktmarkeder i 2023. Et på våren og et på
høsten. Bruktmarkedet som ble gjennomført
i oktober ble en suksess, så til neste år blir
dette arrangert i Idrettshallen.
Årlig kveld på Skavanger skole for å vise
fram klubbens tilbud sammen med
Kongsberg Miners ble gjennomført i
september. Det kom enda flere mennesker i
år enn i fjor. Årlig seminar med
utekontaktene i Kongsberg ble gjennomført i
april.

Klubbhåndbok:
Skal kontinuerlig forbedres og er et
oppslagsverk for medlemmene av
klubben hvor rutiner og retningslinjer for
KIF er beskrevet. Klubbhåndboka er
tilgjengelig på hjemmesiden og skal
utvikles det kommende året.

Klubbhåndboka er i utvikling og det
publiseres stadig flere prosedyrer, samt at
de som er publisert blir revidert. Denne er
tilgjengelig for alle medlemmene på
hjemmesiden og er i kontinuerlig utvikling.

Kongsberglekene:
Arrangere Kongsberglekene i Kongsberg
for utviklingshemmede fra 12 år og
oppover, bosatt på Østlandet.
Arrangementet skal være et supplement
for de aktivitetene KIF organiserer i dag.
Klubben samarbeider på tvers om å
gjennomføre arrangementet ved at
gruppene bidrar med funksjonærer og
kompetanse.

Kongsberglekene ble arrangert lørdag 26.08.
med 65 deltakere på startstreken. Dessverre
så var det litt regn, men glade og
takknemlige deltakere var med å gjøre
dagen til en stor suksess. Målet for 2024 er
å få med enda flere deltakere.
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Prosjekt Evaluering

Klubbseminar:
Det skal årlig arrangeres et felles
seminar med overnatting for alle
styremedlemmer i klubben med fokus på
klubbutvikling og kontinuerlig forbedring
av KIF.

Det årlige seminaret til KIF ble avholdt i
november på Lampeland hotell med 25.
deltakere fra alle gruppene. Arrangementet
er viktig med tanke på forbedring av
organisasjonen og klubben. Hadde et fint
besøk fra Konnerud IL hvor klubbutvikling og
organisering sto på programmet.

Anlegg:
Anleggskomiteen arbeider videre med å
få realisert en basishall og nier fotballhall
i Kongsberg. God dialog med politikere,
Kongsberg kommune, Kongsberg
Idrettsråd og næringslivet er viktige
faktorer for det videre arbeidet med
prosjektet.

Klubben har ved styreleder og daglig leder
hatt møter med flere politiske partier,
ordfører, KIR og andre private aktører.
Formålet er å vise til behovet for anlegget og
hva idretten gjør for samfunnsnytten i
kommunen.

Markedsføring - kommunikasjon:
Det lages en kommunikasjonsplan som
skal inneholde hvordan medlemmene
skal kommunisere internt og eksternt,
samt hvordan vi kan utnytte sosiale
medier for å gjøre KIF mer synlig og
attraktiv. Det skal også lages en ny
hjemmeside.

Det har blitt laget en kommunikasjonsplan
for klubben som er publisert i
klubbhåndboka, samt at Akari har påbegynt
arbeidet med en ny hjemmeside. Målet er at
hjemmesiden ferdigstilles i april.

Trenerutvikling:
Det gjennomføres årlige trenerseminar /
kurs for hele klubben med formålet om å
utvikle kompetansen hos de frivillige.

Klubben arrangerte trenerkurs i oktober i
samarbeid med Viken Idrettskrets, samt
seminar med Utekontakten i april for alle
frivillige i klubben.

KIF`s lederkurs:
Etablere lederkurs for nye
styremedlemmer i april / mai måned
hvert år. Kurset avholdes to ganger av
2-3 timer pr. gang. Dette vil gjøre
tilnærmingen til et styreverv i KIF bedre
mtp opplæring og kompetanse.

I 2023 ble det ikke gjennomført lederkurs for
nye styremedlemmer i KIF. Dette skal
gjennomføres i 2024.

Sammendrag fra gruppenes årsrapport

Alpin:
Sesongen 2022/2023 var alpinverdenen
tilbake for fullt etter et par år preget av
Covid. Buskerud Skikrets og KIF
gjennomførte alle renn som planlagt, og
KIF Alpin sine løpere var på pallen (en
eller flere) i hvert renn. Vi gjennomførte
tre klubbrenn, et kvalik/kretsmesterskap

for Buskerud Skikrets og ett FIS-renn i
Funkelia. Alle renn var svært godt
gjennomført. I tillegg til renn, arrangerte vi
barmarkssamling for Buskerud Skikrets i
slutten av august.
Forberedelsene til sesongen 2022/2023
gikk som normalt med barmarkstreninger,
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treninger inne på SNØ og bresamlinger.
Det var en god gjeng KIF-løpere som var
i Østerrike i oktober. Vi er fornøyde med
tilbudet gitt til både bredde og topp. Vi
jobber med rekruttering og spesielt
skiskolen og U8 har vært veldig bra.
Totalt 64 barn på skiskolen og 52 barn i
U8. Totalt antall medlemmer inkl skiskole
er 183. Det er god økonomi i KIF Alpin. Vi

har et årsresultat på 65.207 kr i 2023.
Klubbjakker til en redusert pris for
medlemmene ble opprettholdt i 2022. Pr.
31.12.2023 var ca 130 jakker solgt siden
oppstart. Dette fører til god synlighet i
Funkelia, samt på renn og samlinger
utenbys.

Skøyter:
Styret i KIF Skøyter har i perioden hatt 9
styremøter, og medlemmer fra styret har
deltatt i møter i KIFs hovedforening,
ledermøter i Buskerud skøytekrets, i
NSFs seksjonsmøte for hurtigløp, i NSFs
skøyteting og i klubbutviklingsseminarer i
regi av KIF.
KIF Skøyter har arrangert skøyteskole for
barn i alderen 5-12 år i januar-februar og
oktober-desember i 2023, samt treninger
for viderekomne i januar-februar og
september-desember 2023. Spond har
blitt brukt som kommunikasjonsmedium
ifm. skøyteskole og trening for
viderekomne, dette fungerer fint.
KIF Skøyter har arrangert to skøyteløp i
perioden, Kongsbergløpet og
Bergmannsløpet.
KIF skøyter har kjøpt inn skøyter i
forskjellige størrelser til utlån for å
redusere kostnadene for
utøverne/foresatte for å kunne delta på
hurtigløps trening. KIF Skøyter har også

besluttet å bidra med økonomisk støtte
ifm. kjøp av klubbtøy. Vi har søkt og fått
innvilget midler fra Sparebankstiftelsen
DNB for innkjøp av trikåer til gruppa.
Klubbens aktive utøvere har i 2023 deltatt
på mange forskjellige løp forskjellige
steder i Norge, i tillegg til lokale løp og
klubbløp. Det er satt klubbrekorder på
5000 og 10000 m, og flere av utøverne
har satt personlige rekorder på flere
distanser.
KIF Skøyter har hatt naturis i
Idrettsparken kun i januar og februar,
men har høsten 2023 hatt tilgang til
ishallen i Kongsberghallen hver torsdag
fra uke 41 til uke 50. Dette har gitt KIF
skøyter mulighet til å ha et bedre tilbud
for barn og ungdom som ønsker å gå på
skøyter, samt bedre treningstilbud for
barna/ungdommene
i viderekomnegruppa.
KIF Skøyter har god økonomi.

Sykkel:

Antall medlemmer har vært stabilt på 141
betalende de siste 4 årene. Det har vært
faste
treningstider for landevei og barn/
ungdomsgruppa. KIF sykkel har deltatt på
spinning høsten 2022 og våren 2023,
samt turrittet Lillehammer – Oslo. Det har
vært gjennomført ToNfK (Tour of Norway
for Kids) i Kongsberg sentrum i juni 2022
med mange sykkelglade barn. For
Barne-/ ungdomsgruppa har det vært
trening hver uke og gjennomført
klubbmesterskap. Gruppa har positivt
resultat for 2022 og meget god likviditet.
Barn og ungdomsgruppa - Ansvarlig:
Robert Gregusson

• Barnegruppa teller 48 medlemmer,
fordelt over 5 grupper med egne trenere.
• Trening hver uke, fra påske til
høstferien.
• I 2022 var vi 8 trenere, 3 lønnede
ungdommer som får 2x125kr for hver
trening.
• Gruppa arrangerte åpning av Lågalia for
PK-Hus. Dette fikk vi 5.000,- for.
• Fikk midler fra KOG for rekruttering, og
for å skaffe trøyer. Totalt 27.000,-
• Sykkeltrøyer ble kjøpt inn til alle trenere
og medlemmer.
• Klubbmesterskap ble avholdt i uke 39
• Trysil-tur ble arrangert i uke 40
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Hopp:

Årets sesong startet utendørs mandag 2.
januar 2023 i K-5 og K-10, K-25 ble åpnet
onsdag 11. januar og K-41 åpnet vi
lørdag 21. januar.
Lørdag 28. januar arrangerte vi åpen dag
i Idrettsparken hoppsenter med glimrende
forhold. Svært hyggelig var det at også
Gjerpenkollen skiklubb kom på besøk.
Årets Extra-renn arrangerte vi lørdag
11.februar med påfølgende bankett på
Best Western Gyldenløve Hotel.
Sammen med KIF hovedforening
arrangerte vi aktivitetsdag i Idrettsparken
hoppsenter mandag 27. februar med
nesten 40 deltakere.
Det ble arrangert Telenor-karusell og
klubbmesterskap for KIF onsdag 15.
februar. Vi avsluttet sesongen med
sesongavslutning mandag 27. mars hvor
de tre minste bakkene ble benyttet.
Deretter ble anlegget stengt for
sesongen..
Vi hadde oppstart av sesongen
2023/2024 den 11. oktober på
Gamlegrendåsen skole. Inne ble
treninger gjennomført mandager og

onsdager fram til 20. november, denne
høsten på Gamlegrendåsen og
Skavanger skole. Her møtte 10-12
utøvere opp i alle aldersgrupper. Vi
gjennomførte også en sosial samling på
Rush i Drammen.
Hoppgruppa arrangerte miljøkveld for
store og små på Norsk
Bergverksmuseum torsdag 2. november,
med mat fra Jonas B og omvisning på
Skimuseet for de som ønsket det.
Prosjektgruppa har sammen med
Kongsberg kommune kommet fram til at
vi prioriterer å legge porselensspor i
samtlige tilløp. Vi startet dette arbeidet
24. mai og gjennomførte dugnader hver
onsdag fram til onsdag 4. oktober (unntatt
fire uker i juli måned). Vi fikk lagt
porselensspor i K-25 og K-41.
Takket være god hjelp fra FMC torsdag 1.
juni 2023, hvor de stilte med hele 20
mann fikk vi prosjektet vårt ferdig. Målet
for 2024 er å få plastbelagt K-5 og K-10.
Vi åpnet anlegget for hopping i de to
minste bakkene mandag 20. november.

Fotball:
KIF Fotball er en av Buskeruds største
breddeklubber med 775 spillere, hvor 275
av disse er jenter. Dette er det all grunn til
å være stolt over å få være en del av!
Som den store breddeklubben vi er, så er
vi helt avhengige av at foreldre og andre
frivillige stiller opp og bidrar med stort og
smått. Uten dere frivillige er det umulig å
få til all den aktiviteten vi klarer å skape
sammen. Styret vil derfor rette en stor
takk til alle dere som gjennom sesongen
gjør en formidabel innsats for at alle barn
og unge i KIF Fotball skal få et så godt
tilbud som mulig.

Styret anser at klubben har hatt god
kontroll på økonomien gjennom 2023.
Klubbens evne til å utarbeide et realistisk
budsjett og følge dette gjennom året er
vanligvis god. Året 2023 har vært
utfordrende da innkjøp av varer og utstyr

har fått en betydelig prisøkning.Kostnader
til dommere og kretsen kontingent, samt
forsikringer har gått opp i pris. Kostnader
til cuper har også økt.
En utfordring er fortsatt at mange ikke har
betalt treningsavgift av ulike årsaker. Vi
har utestående kr 79 000 i
treningsavgifter for 2023. Samtidig har vi
gitt 30 000 i støtte/inkludering til
enkeltspillere for deltakelse på cuper og
turneringer. Mange spillere har også fått
dekket sin treningsavgift av klubben
(inkludering), dette beløper seg til kr 25
000.
Fotballstyret anbefaler å ha
kvartalsavslutning for hvert kvartal, og
rapportere dette til hovedstyret. Etter at
klubben tok Spond i bruk til fakturering
har innkreving av treningsavgifter og
betaling for KIF kort blitt betydelig bedre.
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Idrettens kontoplan er innført. Den ble
brukt ved budsjettering også for 2023. De
fleste lag har nå en bankkonto under KIF
og leverer regnskap over kontoen
De sportslige resultatene er ikke det
viktigste for KIF Fotball, selv om det er
veldig hyggelig når lag gjør det godt, noe
vi gleder oss over. Da er det også moro å
kunne gratulere G -14 som kretsmestere i
Buskerud (nr. 3 i Interkretsserien
Buskerud, Vestfold og Telemark). G - 14
ble også nr. 3 i Dana cup. G-16 med
tredjeplass i Adidas cup og ikke minst
J13 som vinnere av Fair play prisen i
Norway cup. I tillegg hadde også andre
lag fra KIF fine resultater både i

Dana-,Norway cup og i den hjemlige
serien
Det må også nevnes at KIF har med flere
jente- og guttespillere i kretslagstroppene
til Buskerud.
Det blir lagt ned mye godt arbeid i barne-
og ungdomsfotballen, noe vi kan takke
engasjerte trenere og lagledere for.
Tusen takk for alle timene dere legger
ned.
I 2023 sesongen måtte KIF dessverre
trekke sitt seniorlag damer fra årets serie
da vi ikke klarte å stille med nok spillere

Ishockey:

Klubben fortsetter samarbeidet på tvers
av lagene ved at spillere som har ønsket
mer trening har fått mulighet til å delta på
de andre lagene sine treninger, i henhold
til klubbens policy om hospitering.
Trenerne på begge lag avklarer hvilke
spillere som skal delta på de ulike lags
treninger.

For å kunne tilby tilstrekkelig med istid
innenfor ukedagene er det også i år delt
isflate mellom noen av lagene. Det er
ikke optimalt, spesielt for de lagene med
mange spillere, men det er et godt
kompromiss for å unngå å måtte legge
treningstidene til helgen eller før
skolestart.
Det vil alltid være ønske om så mye istid
som mulig, og is-kalenderen vil det måtte
bli et kompromiss for alle lag. Vi gjør som
alltid en evaluering etter sesongen for å
se om dette kan gjøres justeringer for
neste sesong.
Vi har heller ikke denne sesongen hatt et
senior damelag, men ambisjonen består.
Det ble i starten av sesongen startet et
rekreasjonslag for damer, for å sikre
rekruttering og å gi et treningstilbud til
tidligere aktive spillere. Dette har vist seg
vellykket, med 22 medlemmer, og et
gjennomsnitt på omtrent 10 på trening.
Kanskje vil de også prøve seg på en

rekreasjonskamp eller -cup i løpet av
sesongen.
Jentesatsingen fortsetter med våre to
jentelag, JU11 og JU13. Jentelagene har
hatt trening 2 ganger i uken denne
sesongen, og vi ser med glede sportslig
utvikling gjennom sesongen, og tegn til
godt samhold. For JU13 er det en
utfordring at noen av de mest erfarne
spillerne også spiller kamper med U14,
noe som ofte kolliderer med JU13
kamper. Der gjøres det individuelle
vurderinger i de enkelte tilfeller, og
klubben ønsker ikke at spillere tvinges til
å prioritere annerledes enn de selv
ønsker.
Det ble også i år arrangert
Jentehockeyens dag, som del av et
internasjonalt tiltak, med fokus på senke
terskelen for de som er nysgjerrige på å
prøve hockey, samt å skape gode
relasjoner.
Åpen hall-tilbudet som Kongsberg
kommune gir til sine innbyggere vil alltid
være en viktig rekrutteringsarena, og ikke
minst en viktig arena for spillerne våre til
å utvikle seg. I år fikk vi også et par
ekstra økter med åpen hall i romjulen,
noe som tydeligvis var ettertraktet, med
svært godt oppmøte. Spillerne våre
oppfordres fortsatt til å bruke tilbudet
mest mulig, men også til å ta hensyn til
andre som benytter isen. Noen har gitt
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tilbakemelding på at de ikke opplever at
det er plass ved siden av ivrige
hockeyspillere.

Langrenn:
KIF langrenn er en stabil gruppe med
tidligere aktive langrennsløpere som
fortsatt trener og ønsker å gå renn. De
aktive medlemmene trener mer målrettet
mot langløp som f.eks Marcialonga og
Birkebeinerrennet. Det arrangeres

klubbmesterskap og sesongavslutning
hvert år. Det er noe mindre aktivitet enn
tidligere. På inntektssiden arrangeres
blant annet skikurs. Klubben har
oversiktlig og grei økonomi.

Friidrett:
Instruksjon og trening 2023:
Friidrettsgruppa har hatt fire
treningsgrupper i 2023:
-Barnegruppa har lekpregede og allsidige
aktiviteter, med noe friidrettsspesifikk
trening.
-Ungdomsgruppe 1 fokuserer på trening
av både grunnleggende og
friidrettsspesifikke ferdigheter.
-Ungdomsgruppe 2 har et mer "seriøst"
preg med fokus på oppøving av styrke,
kondisjon, koordinasjon og teknikk
tilknyttet friidrettsøvelser. Det er
individuelt tilpasset trening hvis ønskelig.
-Løpegruppe for ungdom 10 år og eldre
(kun sommerhalvåret / utendørs) i
samarbeid med IL Skrim Ski og
Kongsberg O-lag.
Barnegruppe 6-9 år (1.-4. klasse):
Hovedtrenere vår- og høsthalvåret: Adele
Teigen (16 år) og Selma Weslien (14 år)
fra Ungdomsgruppe 2, begge betalt. De
har fått gode tilbakemeldinger fra
foreldrene.
Innendørstrening fram til påske og etter
høstferien på torsdager kl 17.30-18.45 i
Raumyr skoles store, moderne gymsal
samlet fra 2 til 10 barn hver gang, færrest
etter høstferien.
Utendørstrening i det nye
friidrettsanlegget på Kongsgårdsmoen
foregikk torsdager kl 17.00-18.00 i
perioden etter påske og fram til
høstferien. Deltakelsen varierte fra 5 til 10
barn på treningene.
Ungdomsgruppe 1, 10-13 år:

Hovedtrener, Runar Teigen,
hjelpetrenere, Knut Henrik Skramstad og
Arnstein Tinjar.
Innendørstrening ble i vinterhalvåret fram
til påske og etter høstferien gjennomført i
Kongsberghallen på tirsdager og fredager
kl 16.30-18. Oppslutningen varierte fra 4
til 10 deltakere på tirsdager og 2 til 5 på
fredager.
I sommerhalvåret fra påske til høstferien
foregikk treningene utendørs i det nye
friidrettsanlegget på Kongsgårdsmoen på
tirsdager kl 17.30-19.00 og torsdager kl
18.00-19.30 med 4 til 10 deltakere.
Gjestetrener: Inger Austbø, superveteran
og tidligere utøver i slegge og litt diskos,
ga instruksjoner noen tirsdager både vår-
og høsthalvåret. Dette var lærerikt for de
ivrige utøverne.
Ungdomsgruppe 2, 13 år og eldre:
Hovedtrener: Kaj Weslien.
Innendørstrening ble i vinterhalvåret fram
til påske og etter høstferien gjennomført i
Kongsberghallen på tirsdager og fredager
kl 16.30-18. Oppslutningen var 3-6
deltakere på tirsdager og 1-4 på fredager.
I tillegg ble det holdt styrketrening i
Kongsberghallen på mandager kl 19-20
med 3-5 deltakere.I sommerhalvåret fra
påske til høstferien foregikk treningene
utendørs på det nye friidrettsanlegget på
Kongsgårdsmoen på tirsdager kl
17.30-19.00 og torsdager kl 18.00-19.30
med 3-7 deltakere. Gjestetrener: Inger
Austbø, slegge og diskos (se over).
Løpegruppe, 10 år og eldre:
Hovedtrener: Aslaug Håvardsrud.
I samarbeid med IL Skrim og Kongsberg
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O-lag fortsatte vi med løpegruppe på den
nye løpebanen på Kongsgårdsmoen.
Treningene startet i begynnelsen av mai
og varte til oktober. Målgruppa er
løpeglade ungdommer fra flere klubber
og miljøer i Kongsberg. Fokus er å trene
utholdenhet og intervall med tanke på
lengre distanser. Treningene avsluttes
med litt styrketrening. Utøverne er fra 10
år og eldre, samt noen foreldre.
Hovedandelen kommer fra Skrims
skigruppe og Kongsberg Orienteringslag,
og disse klubbene er med å dele på
utgiftene til trener. I tillegg deltar enkelte
utøvere fra friidrettsgruppa og andre

miljøer. Det har vært god oppslutning
med 8-25 deltakere på treningene.
Treningssamlinger:
Innendørs samling på Jessheim med
overnatting 21.-22. oktober. Denne
helgen deltok 11 utøvere samt 3 ledere
på to- dagers treningssamling for
ungdomsgruppene i Jessheim-området.
Treningene lørdag og søndag
ettermiddag foregikk i Neshallen mens
det ble et hyggelig avbrekk i
Jessheim-badet søndag formiddag.

Snowboard:
Antall betalende medlemmer pr
31.12.2023 (inkl.støttemedlemmer) var
147 stk. KIF bruker nå Spond i alle
grupper og vi i snowboard har nå fått god
oversikt over medlemmene med dette
systemet.
Åtte (8) styremøter er gjennomført i 2023.
Vi har i tillegg hatt flere møter ifm.
planlegging av arrangement og andre
aktiviteter.
Snowboardgruppa har vært representert i
KIF-hovedstyre, kontrollkomiteen for
Brettforbundet (Hege Steffensen),
snowboardkomiteen i Brettforbundet
(Mona Gran Sukke) samt diverse møter i
Brettforbundet. Vi er representert i møter i
forbindelse med 400-års jubileet til
Kongsberg og K-games i Hannibalbakken
i mars
Klubben gjennomførte foreldremøte med
foreldre for utøvere i aldersgruppen 6-12
år og ungdomsgruppa - mange foreldre
som deltok.
NM 2023 ble arrangert i Kongsberg
(SBX), på Hovden (slopestyle og bigair)
og i Oslo (halfpipe).
Styrets beretning:
● KIF Snowboard skal ha et tilbud til

snowboardere fra skolealder og
oppover. Tilbudet består av
barmarkstrening og vintertrening, samt
varierende aktiviteter/arrangementer.

● Vi har som mål hvert år å arrangere
Norgescuprenn i Big Air og

boardercross (SBX). I 2023 arrangerte
vi NC i både Big Air og SBX.

● Vi arrangerte NM i SBX påfølgende
dag etter NC. Alltid mange deltakere!

● Vi arrangerte to (2) klubbrenn, en i
SBX og en i BA.

● Vi har arrangert ett (1)
nybegynnerkurs. Dette er en fin
rekrutteringsarena

● Det ble arrangert en (1) treningscamp i
SBX - 29 deltakere. Det var suksess
for de som var med - god opplæring fra
Christian Ruud Myhre, Stian Sivertzen,
Ola Rudi, Espen Garaas og Anders
Ruud..

● Vi gjennomførte sesongavslutningen
med det tradisjonelle sørperennet 23.
april, med vanngrav, burgere og
diplomer/pokaler.

● Oppstart av sesongen 23/24 skulle
vært med tradisjonelle kickoff´et på
Lågen Kabelbane i samarbeid med
Kongsberg Wakeboardklubb - avlyst
pga flom.

● Vi sto uten hovedtrener denne
sesongen. Vi fikk endelig ansatt ny
hovedtrener fra oppstart av
23/24-sesongen!

● Høsten 2023 fikk vi tilskudd av 4 nye
yngre trenere. Alle disse er selv aktive
utøvere. De har alle fått kurs og har
benyttet seg av dette. Totalt har vi 21
unge trenere. I tillegg til de unge
trenerne har vi økt trenermassen med
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2 aktive ressurser som har en solid
snowboardbakgrunn. Vi er glade for
den kompetansen det bidrar til i
klubben. Disse gjør at vi både kan tilby
nybegynnerkurs, og ha en stor KIDS
gruppe.

● Dagfinn Engemoen har vært trener- og
treningsansvarlig og har sørget for
opplæring av de nye trenerne og hatt
fokus på det pedagogiske som
trenerne skal passe på. Mye jobb med
fordeling av kids i de ulike gruppene og
nivåene de skal ligge på.

● Krijn Grün ble engasjert som
hovedtrener fra september og tatt over
mye av det Dagfinn gjorde før. Det
kjennes godt å endelig ha Krijn på
plass!

● Vi tilrettelegger for at juniorer og
seniorer skal få bedre vilkår for å delta
i konkurranser i inn- og utland,
treningssamlinger og camper. Kr. 70
000,- ble budsjettert i 2023 til støtte for
kjørere (og 15 000,- reiseledere) som
ville konkurrere nasjonalt og
internasjonalt, eller delta på
treningssamlinger/camper. Kjørerstøtte
er et godt tiltak for å redusere
kostnaden for de som ønsker å
representere klubben i arrangement og
konkurranser.

● Silvergirls har hatt enkelte treninger på
torsdager.

● Det ble søkt midler til jentesatsing for
de som ønsker å satse på idretten sin.
Prosjektet innebærer 10 samlinger for
jenter på tvers av klubb og region.
Prosjektet fikk 300 000.- i tildeling fra
Gjensidigestiftelsen på tampen av
2023. Hele jenteprosjektet iverksettes i
2024 og 2025

● Vi har ønsket å tilrettelegge for at det
skal være attraktivt å fortsette i KIF

snowboard som yngre junior/junior - og
aldri før har det vært flere på
ungdomsgruppa enn det er nå.
Kjempegøy! Ca 50/50 jenter/gutter.

● Det søkes kontinuerlig midler for
aktivitet til ungdomsgruppa. Det
sportslige tilbudet fortsatte med gratis
klubbkjøring på SNØ en gang per uke i
perioden oktober og ut november,
samtlige ganger med trener(e) fra KIF.

● Samarbeidet med daglig- og operativ
ledelse i skisenteret har fungert bra.
Parken var ok, men det var fortsatt
potensiale for bedring. Shapecrew var
leid inn som parkbyggere. Dialog
mellom KIF snowboard,
freestylegruppa og skisenteret om
tiltak for bedring har gitt resultater inn i
sesongen 2023.

● Vi opplever at Spond gir oss bedre
oversikt over medlemmer og
treningsgrupper. Løsningen benyttes
også til kommunikasjon.

● Kasserer har vært aktiv i
økonomigruppa til KIF hovedforening

● Vi ønsker videre å sikre at det jobbes
for utbedring av anlegg for inne- og
utetrening

● Det jobbes fortsatt videre med
basishall som hovedfokus - via
hovedforeningen. Vi blir involvert, og
arbeidet fortsetter i 2024

● Det blir nytt “klubbhus” i Funkelia, hvor
KIF står som eiere. Snowboard, alpin
og freestylegruppa blir brukere av
dette. Plan om at det skal stå klart i
løpet av høsten 2024..

● Niklas Sukke ble tatt inn i
rekruttlandslaget i mai. Niklas Bøyesen
Lohne-Hansen er fortsatt på para
landslaget.

E-sport:

Oppstart
Første gruppestyremøte i starten av mai
2023. Gjennomgang av tekniske
løsninger og innkjøp av utstyr og
programvare til senteret åpner. Strøm,

nettverk og maskinvare kom på plass i
starten av mai og da var alt klart til den
første åpne dagen. Dette ble gjennomført
i slutten av mai og vi hadde over 100
besøkende. Litt tekniske problemer ble
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avdekket underveis og alle besøkende så
ut til å være fornøyde med senteret.
Offisiell åpning av eportsenteret og det
første LANet ble 21. juni, under
Kongsberg Agenda.Lanet var vellykket og
ble avholdt i Auditoriet Flåtaløkka på
Kongsberg videregående. Vi hadde i
overkant 110 barn og unge der i tre
dager.
Sommer
Gjennom hele sommerferien var senteret
åpent på dagtid. Det var til tider godt
besøk mens enkelte dager var roligere.
Ved slutten av sommeren hadde vi fått 13
medlemmer samt over 30 personer som
meldte interesse for medlemskap.I løpet
av sommeren var det også arbeidet med
å skaffe frivillige og trenere til senteret.
Det ble også satt en grense på 36
esportmedlemmer i forhold til antall
maskiner og trenere. Vi har i løpet av
sommeren 6 trenere og 16 maskiner.
Oppstart av mer ordinær drift av senteret
vil være over sommerferien når skolene
starter opp.Vi utvidet også åpningen og
delte opp medlemskapene i organisert
trening for de som ville spille på lag og et
klubbmedlemskap for de som ønsket mer
fri spilling.Med litt jobb ble det oppstart av
treninger fjerde september. Dette var
vellykket og det ble jobbet videre med
best mulig fordeling av gruppene.
Høst og vinter
Vi så at flere medlemmer kom med
forespørsler om å feire bursdagen sin på
senteret, så dette ble et tilbud til
medlemmene fra høsten. Vi stiller opp
med frivillige på et tidspunkt som passer.
Medlemmet som har bursdag tar som
regel med noen venner som ikke har
besøkt oss tidligere og har blitt en flott
måte å rekruttere nye medlemmer. Vi
hadde også enkelte andre arrangementer
utenom ordinær drift. Vi hadde en åpen
dag i forbindelse med Pride den 20.
oktober som ble bra. Det var både

medlemmer og nye innom i løpet av
ettermiddagen.Halloween party var også
en suksess hvor flere av barna kledde
seg ut. Denne kvelden var det over 50
besøkende på senteret.
Ferier
Styret hadde et ønske om å holde oppe
hver skoleferie, men med begrenset
tilgang til frivillige og uten å vite hvor
mange barn som kan komme disse
dagene, så har vi så langt hatt
åpne-dager hver torsdag samt mandager
hvis mulig. Høstferien var helt greit
besøkt, men romjulen var vi åpne på
dagtid to dager og da var det veldig få
barn innom. Vi tar lærdom av dette og
vurderer andre løsninger neste jul.
Vinterferien ble godt besøkt og det
gjenstår å se hvordan påskeferien vil bli.
Medlemmer
Vi har i dag 56 medlemmer og
besøkstallene ligger på rundt 20-30 på
mandager og rundt 20 på torsdager.
Været har litt innvirkning på oppmøtet på
torsdager, men vært mer stabilt på
mandager.
Andre aktiviteter
Samtidig som aktiviteter har vært inne på
senteret, har vi arrangert Pokemon-go
turer hver onsdag. Da møtes vi utenfor
senteret og går en delvis fast runde rundt
i Kongsberg på en til to timer. Her har vi
hatt alt mellom 2-3 til 40-50 på det meste.
Litt avhengig av vær og føre og hvilke
aktiviteter som er i selve spillet på denne
dagen.
Fremover
Fredrik har vært senterets hovedressurs
fra (før) oppstart. Da han skulle ut i
permisjon fra februar måtte en stor del
arbeid fordeles ut mellom styret og
frivillige. Jobben med dette ble startet i
starten av januar.
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Turn:
2023 har vært et flott turnår.

I antallet medlemmer har vi hatt en fin økning, og det er opprettet flere barnepartier for å
kunne håndtere flere medlemmer, samt tilby mer bredde gjennom vårt nye Parkour-parti.
Vi vil påstå at det er ingen annen idrettsgren i Kongsberg som utnytter hallen bedre enn
oss, målt i antall personer i aktivitet per kvadratmeter. Det er vi stolte av. Vi har trenere
som er supre til å organisere.

Og vi har fortsatt en fin gjeng med trenere som gjør en fantastisk jobb og som også bidrar
flott på det sosiale planet i og utenfor hallen.

Vi har også i år hatt gleden av å kjøpe nye trenings-T-skjorter med Kongsberg Gruppens
logo på, som er vår hovedsponsor. Trenere har også deltatt på ulike trenerkurs.

Ny ordfører fra partiet Høyre ble valgt i Kongsberg, og blant sakene de har på programmet
er Basishall. Turngruppa har vært veldig delaktig i ulike fora for at vi er der vi er nå, men
den videre fremdriften gjør seg ikke selv - her må vi holde trykket oppe på de ulike
arenaene vi deltar på.Men det viktigste vi som ledere og trenere i turn gjør og skal fortsette
med, er å gi barna mye mestring og idrettsglede, og fremstå som gode forbilder i henhold
til KIF sine verdier - Stolthet -Trygghet - Utvikling.

Det ble avholdt juleavslutning med etterfølgende pizzaavslutning for trenere og
styremedlemmer. Trenere og styremedlemmer fikk alle et Kongsberg-gavekort på 250
NOK. Styret gleder seg til et flott turnår i 2024!


